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Abstract (en)
A yarn for textile reinforcement with controlled electrical losses and process for its manufacture, this yarn comprising nonconductive noncontinuous
fibres (6) and conductive noncontinuous fibres (4). These fibres are approximately parallel and the proportion by weight of conductive fibres (4) does
not exceed 20 %. The conductive fibres (4) are carbon fibres or metal fibres. The nonconductive fibres (6) are inorganic fibres or ceramic fibres or
technical fibres with low elongation. <IMAGE>

Abstract (fr)
L'invention concerne un fil pour renfort textile a pertes électriques contrélées et son procédé de fabrication, ce fil comportant des fibres discontinues
non conductrices (6) et des fibres discontinues conductrices (4). Ces fibres sont approximativement paralléles, et la proportion en poids de fibres
conductrices (4) n'exceéde pas 20 %. Les fibres conductrices (4) sont des fibres de carbone ou des fibres métalliques. Les fibres non conductrices (6)
sont des fibres minérales ou des fibres de céramique, ou des fibres techniques a faible allongement. <IMAGE>
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